
Zápis č. 17/2023-2024 ze zasedání kolegia děkana dne 3. 6. 2024

Přítomni: doc. Škop, Ing. Přikrylová, doc. Tomášková, dr. Jurníková, dr. Židek (do 10.00 h)

Omluveni: doc. Sehnálek, doc. Mrkývka, doc. Zbíral, prof. Radvan, doc. Šilhán

3. 6. 2024 Kolegium děkana
Program:

1. Magisterský studijní program (doc. Mrkývka)
2. Harmonogram podzim 2024 (prod. Jurníková)
3. Fakultní poradenství (prod. Jurníková)
4. Profilace ve stávajícím magisterském programu (prod. Jurníková)
5. Udržitelnost (prod. Tomášková)
6. Různé

a) Noc vědců – Proměna uniformy našich pradědů

Děkan zahájil pravidelné zasedání.

1. Magisterský studijní program (doc. Mrkývka)

Děkan hovořil k probíhajícímu zkouškovému období. Uvedl, že problémy se neobjevily.
Proděkanka Jurníková sdělila, že v pátek 31/5 se uskutečnily zkoušky (TOZ) do Nmgr.
studijního programu Veřejná správa. Zkoušky celkem skládalo 102 uchazečů, upozornila
přítomné na termín zasedání přijímací komise, a to v pondělí 10/6 ve 13.30 hodin.

Závěr: Kolegium vzalo informace na vědomí.

2. Harmonogram podzim 2024 (prod. Jurníková)

Proděkanka Jurníková předložila ke schválení návrh harmonogramu podzimního semestru
2024. Uvedla, že je sestaven standardně, zmínila důležité termíny - celofakultní akci „Den
otevřených dveří“, který byl stanoven na 24/1 2025 a termíny akademických obřadů - 4/10 2024
imatrikulace a 21/10 promoce. Seznámila s úpravou některých technických dat.

Závěr: Kolegium schválilo předložený harmonogram podzimního semestru 2024, děkan
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poděkoval za zpracování a předložení.

3. Fakultní poradenství (prod. Jurníková)

Proděkanka Jurníková navázala na minulé zasedání KD, na němž seznámila s aktuální
problematikou týkající se poradenství pro studenty. Krátce zopakovala nastavený systém na
PrF, jmenovala 2 programové konzultanty (dr. Dobešová a dr. Vomáčka) a fakultního poradce
(dr. Hejč). Proděkanka poskytla přehled poradenských a jiných služeb na MU, včetně kontaktů
na jednotlivé fakulty. Předložená data prezentovala na setkání studijních proděkanů dne 17/5
2024 prorektorka Fialová. Děkan doplnil zprávu o aktuální informaci, že dr. Hejč rezignoval na
pozici fakultního poradce k 1/9 2024. Proděkanka Jurníková uvedla, že část fakult MU pro
poradenství využívá studijní oddělení. Předala jmenný návrh na ustanovení nové osoby na
pozici fakultního poradce se zdůvodněním. V další části vstupu hovořila k novému Studijnímu a
zkušebnímu řádu MU, metodice a přípravách na nastavení na PrF MU.

Závěr: Kolegium vzalo informace na vědomí. Odsouhlasilo nominaci na pozici nového
fakultního poradce, s nominovaným bude pozice prodiskutována, s výsledkem bude kolegium
seznámeno.

4. Profilace ve stávajícím magisterském programu (prod. Jurníková)

Proděkanka Jurníková informovala o nastavení profilací ve stávajícím magisterském programu
a uvedla, že již nyní je povinností studentů absolvovat během studia minimálně 9 povinně
volitelných předmětů za min. 27 kreditů. Na této skutečnosti zavedení profilace nic nemění,
studenti nemají žádné nové povinnosti jako podmínku pro přístup ke SZZk. Současný systém
PVP je nevyhovující, předměty jsou přiřazeny k jednotlivým semestrům a nastavený systém
neposkytuje dostatečnou orientaci v provázanosti na jednotlivé povinné předměty. Nabízené
profilace sestávají z nyní vyučovaných předmětů, nejsou tedy vytvářeny nové PVP. Profilace je
pro studenty dobrovolná. Vybrané současné PVP jsou přiřazeny k jednotlivým navrhovaným
profilacím, zbývající PVP budou vedeny jako nezařazené. Profilace by mohla mít svého
garanta, který by dokázal reagovat na problémy. Proděkanka předložila k řešení otázku
sjednocení podmínek profilací, otázku duplicit zapojení PVP do profilací a zmínila absenci
profilace pro oblast soukromé právo (v jednání). Kolegium otázky prodiskutovalo a vyjádřilo
systému profilací podporu. Proděkanka uvedla, že bude od podzimu t. r. odstartováno pro
všechny semestry, připravuje se vhodná informační podpora, přes senát či fakultní sociální sítě,
elektronicky. Co bude uvedeno v diplomu tak, aby bylo formulačně správně, bude
dokomunikováno s RMU.

Závěr: Kolegium navržený systém profilací přijalo. Usneslo se, že podmínkou pro získání
profilace je absolvování nejméně 4 PVP nebo 3 PVP a zpracování diplomové práce v oboru.
Uznatelná bude i SVOČ (práce odevzdaná na téma spadající do oboru), předměty zahraničních
lektorů (budou vázány na proces schválení) či předměty absolvované v rámci zahraničních
studijních pobytů (opět vázány na schválení).
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5. Udržitelnost (prod. Tomášková)

Proděkanka Tomášková poskytla členkám a členům kolegia prezentace ze 3 proběhlých
workshopů RMU – Udržitelná instituce (21/5), Udržitelný výzkum a doktorské studium (27/5) a
Vnitřní kultura a společenské působení (28/5), kterých se společně s dalšími kolegy zúčastnila.
Z jednotlivých setkání připravila stručný zápis, který ve svém vstupu komentovala. Přítomné
požádala o seznámení s materiály a uvedla možnost směřovat na ni případné připomínky a
návrhy opatření a indikátorů ve stanovených termínech.

Závěr: Děkan poděkoval za seznámení, kolegium vzalo informace na vědomí, nad možnými
indikátory se vedení zamyslí.

6. Různé

6.1. Děkan

Předložil nabídku doc. Saláka z Katedry dějin státu a práva na uspořádání prezentace
historických uniforem, výstroje a výzbroje jednotek rakousko-uherské armády a čs. legií, v rámci
akce Noc vědců, a to na téma „Proměna uniformy našich pradědů (a prababiček)“ vč. vystavení
historických zbraní.

Závěr: Kolegium nabídku zvážilo a vyjádřilo souhlas při dodržení stanovených podmínek:
vystavované palné zbraně budou tzv. nefunkční modely, u zbraní bude zajištěn stálý dohled, při
prohlídkách budou zavedeny kontrolované, početně omezené skupiny návštěvníků a v
programu akce a na sociálních sítích bude uvedeno upozornění na přítomnost nefunkčních
zbraní na akci.

6.2. Proděkanka Jurníková

Předložila ke schválení návrh kooperovaného online předmětu „Jak myslí právníci“ určeného
bez omezení pro studenty jiných fakult. Uvedla, že cílem předmětu je poskytnout studentům
neprávnických oborů náhled na způsob přemýšlení právníků a poskytnout jim praktické
poznatky pro lepší rozhodování v právně-relevantních situacích, lepší orientaci v systému
práva. Výuka bude zahájena od období jaro 2025. Proděkanka v komentáři seznámila mimo jiné
se studijními materiály, online podporou, projednala doporučenou literaturu a metody
hodnocení. Avizovala přípravné práce na 2 dalších PVP pro kooperovanou výuku.

Závěr: Kolegium návrh odsouhlasilo.

6.3. Proděkanka Tomášková
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Informovala, že na PrF probíhá gender audit, který v rámci HR Award zkoumá genderové
vyvážení. Proděkanka uvedla, že potrvá do konce srpna t. r. Na zářijovém zasedání KD by měl
být připraven výsledek k projednání a odeslání na příslušný odbor RMU.

6.4. Tajemnice

6.4.1. Sdělila, že požádala vedoucí kateder/ústavů o zasílání návrhů požadavků na výuku
zajišťovanou externími pracovníky pro období podzim 2024. Obdržené požadavky budou
předloženy a projednány na zasedání kolegia dne 17. 6. 2024.

6.4.2. Informovala, že k dnešnímu dni je přihlášený dostatečný počet uchazečů, abychom mohli
otevřít oba kurzy LLM (Právo ICT/Stavební činnosti).

Děkan poděkoval za spolupráci, poslední kolegium před prázdninami proběhne 17/6.

Schválil: Martin Škop, děkan

Zpracovala: Hana Hrušková, vedoucí sekretariátu

V Brně dne 3. 6. 2024
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